
 
 

 

4th July 2022                    Circular No.: 21061 

 

Dear Parents/ Guardians, 

 

Simulated Work Experience (S5) 

To raise students’ awareness of career and life-planning, Career and Life Planning Section is 

organizing a visit for all S5 students on 29th July 2022. Students can acquire hands-on experience by 

participating in the half-day career activity provided by Career Sparkle of St. James’ Settlement.  

The arrangement of the activity is as follows: 

 

Class: 5A, 5C 5B, 5D 

Time 8:45 a.m. – 12:00 noon 1:45 p.m. – 5:00 p.m. 

Venue: Career Sparkle, 10/F, St. James’ Settlement Jockey Club Social 

Services Building, 100 Kennedy Road, Wan Chai 

 

Students should arrive at the venue punctually and report to the teacher-in-charge. Please note that 

this is a compulsory school activity and all students are required to participate in the activity.  

 

In accordance with the health advice issued by the Education Bureau and the Centre for Health 

Protection, students should have undergone rapid antigen test (RAT) before the activity that day. They 

should take a picture of their test result with the testing date and name written on the RAT kit and 

present the picture if necessary. Students are not allowed to attend the activity if they fail to do so. 

 

For enquiries, please contact the general office at 2711-8175. Thank you for your kind attention. 

 

Yours faithfully, 

 

 

 

Lee Ting Leung 

Principal 



 
 

通告編號：21061 

敬啟者： 

 

中五職業體驗 

 

    為增進學生對生涯規劃的認識，本校生涯規劃組將於二○二二年七月廿九日為中五級學

生安排職業體驗活動。學生將參與聖雅各福群會生涯規劃服務的半天職業遊戲活動，認識不

同行業的運作。有關活動詳情如下： 

 

班別： 中五甲班及中五丙班 中五乙班及中五丁班 

時間： 上午八時四十五分至 

中午十二時正 

下午一時四十五分至 

下午五時正 

活動地點： 灣仔堅尼地道 100 號聖雅各福群會賽馬會社會服務大

樓 10樓『生涯規劃服務』 

 

學生須準時到達活動場地，並向負責老師點名。此為學校活動，學生必須參加。 

 

依據教育局及衛生防護中心指引，學生必須於當日活動前完成快速抗原測試。學生應在

測試棒上寫上測試日期和姓名，以及拍下測試結果照片，在需要時出示有關照片。若未能出

示，學生將不能參與當日活動。 

 

如有任何疑問，請致電校務處查詢 (電話：2711 8175）。 

 

此致 

中五級學生家長 

陳瑞祺（喇沙）書院校長 

李丁亮  啟 

二○二二年七月四日 


